
Z á p i s n i c a 

zo 3 . zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.03.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3. Schválenie programu rokovania a hlasovanie o programe 

  4. Kontrola plnenia uznesenia 

  5. Informácia od vedenia ZŠ 

  6. Informácia o MOPS 

  7. Informácia o VPP 

  8. Rôzne 

  9. Diskusia 

  10. Návrh na uznesenie 

  11. Záver 

  
1. Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Kružlová PhDr. Adrián Gužo. Privítal prítomných, 

konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, z počtu 7 poslancov je prítomných 7. Zo 

zasadnutia OZ sa ospravedlnil  hlavný kontrolór Ing. Zelizňak, 

2. Za zapisovateľku bola určená Bc. Mackaničová a za overovateľov zápisnice Michal Hvizd a Ing. 

Anton Sakalík. 

 

3. Starosta obce predložil poslancom návrh programu rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Tento bol jednohlasne schválený.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

4.Kontrolu plnenia uznesenia previedol starosta obce. Konštatoval, že úlohy prijaté na minulom 

zasadnutí boli splnené. 

 

5. Starosta obce informoval poslancov, že dňa 23.3.2023 mu bol doručený list od PaedDr. Olgy 

Krištofovej, ktorý jej bol zaslaný z Okresnej prokuratúry ohľadom upovedomenia o podaní obžaloby na 

jej osobu. Danú celú agendu navrhuje dať na starosť právnikovi a tiež bude komunikovať s právnikom 

Krajského školského úradu v Prešove o ďalšom postupe, pretože je to citlivá téma a aby nedošlo 

k nejakému zlému a nezákonnému postupu. Poslanci vzali danú informáciu na vedomie a s daným 

postupom informatívne súhlasili. 

 

6. Starosta obce informoval poslancov, že je možnosť predĺžiť zapojenie sa do projektu MOPS o 1 

mesiac. Bola podaná žiadosť na predĺženie tohto projektu a čaká sa na jej schválenie. Poslanci sa 

dohodli, že ak daná žiadosť bude schválená budú vo svojej práci pokračovať zamestnanci, ktorí sú 

momentálne do tohto projektu zapojení.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

 

7. VPP........ 

 

8. Na zasadnutie OZ bol prizvaný aj p. Kočan, ktorý prevádzkuje v obci internet. Oboznámil poslancov 

s možnosťami poskytovania optického internetu. Poukázal aj na možnosť, že ak by bol v obci zavedený 

optický internet bola by možnosť pripojiť kamery, rozhlas, TV a pod. Optický internet by bol 

inštalovaný na stĺpoch, ktoré by bolo možné zakúpiť buď ako samotnú investíciu p. Kočana, alebo obce 



alebo spolufinancovanie. Jeden stĺp stojí cca 250 €. Definitívne stanovisko na danú tému nepadlo a bude 

súčasťou nejakého ďalšieho rokovania. 

 

Starostu obce oslovila p. Luhová so žiadosťou o odpredaj plechovej garáže. Poslanci nesúhlasili 

vzhľadom na to, že bude využitá na účely slúžiace obci – uskladnenie lešenia.  

 

Starosta obce informoval poslancov so zostatkami na účtoch obce k 31.12.2022. S tým súvisí aj stály 

problém s neplatičmi v 2x10 bytových jednotkách, kde obec platí elektrickú energiu a vodu za obe 

bytovky a spätne nájomníci platia za svoje spotrebované energie do pokladne. Keďže sú neustále 

problémy s pravidelnosťou platieb, poslanci sa dohodli, že bude potrebné spustiť proces na prenos 

elektrickej energie na jednotlivých nájomcov. Starosta bude kontaktovať VSD, zvolá jednanie a spustí 

sa proces odstránenia daného problému. Na internete zistil možnosť cez službu  „Predplatená elektrina“, 

tak o danej téme treba začať rokovanie s VSD.  

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

Starostu obce oslovila firma s ponukou na mobilný rozhlas. Ide o službu, ktorá by obyvateľom obce 

posielala sms správu s textom, ktorý by bol odvysielaný v obecnom rozhlase. Táto služba by bola 

spoplatnená sumou za každú sms, prevádzku a pod.  Poslanci sa dohodli, že zatiaľ nie je záujem 

o využívanie takejto služby. 

Hlasovanie poslancov: 

Prítomní: 7  Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

Vzhľadom k tomu, že sa na starostu obce ako aj na poslancov obracajú obyvatelia obce s tým, že by 

bolo potrebné riešiť rozšírenie cintorína. Poslanci sa dohodli, že daná téma je citlivá a obsiahla 

a pravdepodobne sa pristúpi k dohode, v ktorej časti aktuálneho cintorína sa bude chovať obyvateľov 

no už len podľa poradia úmrtia a nie rôzne. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Bc. Iveta Mackaničová   .......................................... 

 

Overovatelia:  Michal Hvizd    ...................................... 

            Ing. Anton Sakalík   ..................................... 

     

 

       PhDr. Adrián Gužo 

       Starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kružlovej 



 

 

Uznesenie č. 1/2023 

Berie na vedomie 

 

Rozšírenie cintorína resp. určenie miesta na ďalšie pochovávanie obyvateľov 

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

Uznesenie č. 2/2023 

Berie na vedomie 

Informáciu o podaní obžaloby na PaedDr. Olgu Krištofovú riaditeľku ZŠ. 

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Berie na vedomie 

Informáciu o možnosti zavedenia optického internetu.  

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

Uznesenie č. 4/2023 

Schvaľuje 

Pokračovanie MOPS v obci Kružlová o 1 mesiac do 31.5.2023.    

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

 
Uznesenie č. 5/2023 

Neschvaľuje 

1. Odpredaj plechovej garáže. 

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

2. Zavedenie mobilného rozhlasu v obci. 

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

 



Uznesenie č. 6/2023 

Ukladá 

Spustiť proces na prechod elektrickej energie v 2x10 b.j. na nájomcov bytov. 

        ............................................ 

                PhDr. Adrián Gužo 

Starosta obce 

 

 


